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Saksliste Studentparlamentsmøte  

Møtedato: 25.04.2024  

Møtested: Halden, rom: ettersendes 

Innstilling fra: Arbeidsutvalget  

Saksbehandler: Studentleder  

Saksnr: 45-24  VEDTAK  INNKALLING, SAKSLISTE 

OG PROTOKOLL  

  

A. Godkjenning av innkallinger  
Forslag til vedtak:  

Innkallingen godkjennes  

  

  

B. Godkjenning av saksliste, samt oppmelding av saker til 

eventuelt  
Forslag til vedtak:  

Saksliste med timeplan godkjennes, med eventuelle tillegg og endringer.  

  

  

C. Godkjenning av protokoll fra forrige parlamentsmøte  
(Protokoll fra møte i mars ettersendes)   

  

Forslag til vedtak:  

Protokoll godkjennes  
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Tid  Saksnummer  Sak  

15:15 -   45-24 VEDTAK  

INNKALLING, SAKSLISTE OG 

PROTOKOLL  

A. Godkjenning av innkalling  

B. Godkjenning av saksliste  

C. Godkjenning av protokoll  

          -15:20  46-24 VEDTAK  VALG AV MØTELEDER OG ORDSTYRER  

15:20-15:35  47-24 ORIENTERING  

ORIENTERINGER:  

A. Arbeidsutvalget  

B. Organisasjonskonsulent   

C. Studentrådene  

D. Fadderstyret  

E. Studentsamskipnaden  

F. Høgskolestyrerepresentant  

G. Studentsamfunnene  

H. Rektor  

I. Fagskolen i Viken  

  

15:35-16:05 48-24 DISKUSJON 
HØRING OM VALG AV LEDELSESFORM 

VED HIØ 

16:05-16:25 37-24 DISKUSJON NYTT FRA REKTOR 

16:25 – 16:40 PAUSE  

16:40 – 16:50 15-24 VEDTAK SLAGORD 

16:50 – 17:05 49-24 VEDTAK 
FLYTTING AV PARLAMENTSMØTE OG 

SOMMERAVSLUTNING 

17:05 – 17:30 50-24 VEDTAK RESOLUSJON “I MØTE MED STUDENT”  

17:30 – 17:50 PAUSE/ ARBEID REDKOM  

17:50 – 18:10 40-24 VEDTAK REVIDERING AV VALGREGLEMENT 

18:10 – 18:30 39-24 VEDTAK 
FUNKJONSBESKRIVELSER 

ARBEIDSUTVALGET 

18:30 – 18:50 51 – 24 DISKUSJON BEHOVET FOR KONTAKTPERSON 

18:50 – 19:05 PAUSE  

19:05 -19:15 52-24 (a) ORIENTERING 
ØKONOMI OG REGNSKAP PR 20 APRIL 

2024 

19:15 – 19:35 52 – 24 (b) VEDTAK 
ENDRING FRA LØNNSMODELL TIL 

HONORERINGSMODELL 

19:35 – 19:55 53-24 VEDTAK KONTROLLKOMITÈ 

19:55 – 20:10 54-24 VEDTAK INTERIØR TIL KONTOR 
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20:10 – 20:30 55-24 DISKUSJON STUDENTSAMSKIPNADEN 

20:30 - > EVENTUELT  

 56-24 DISKUSJON MØTEKRITIKK 
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Innstilling fra: Arbeidsutvalget  

Saksbehandler: Arbeidsutvalget 

Saksnr: 46-24  VEDTAK  VALG AV MØTELEDER OG 

ORDSTYRER  

  

Det vises til SpiØ’s forretningsorden pkt. 5.1.  

5.1. Møteledelse, herunder ordstyrer og møteleder, velges under valg av møteleder og 

ordstyrer i hvert møte i SpiØ.  

Forslag til vedtak:  

Arbeidsutvalgets forslag til møteleder er Christiane Thøgersen Krogfoss og Sarah Emilie 

Andersen som ordstyrer.  
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Innstilling fra: Arbeidsutvalget  

Saksbehandler: Arbeidsutvalget 

Saksnr: 47-24  ORIENTERING ORIENTERINGER  

  

A. Arbeidsutvalget + Org.kons:  

• Studentleder:  

• Nestleder m/ Læringsmiljøansvar 

• Nestleder m/ Utdanningsansvar  

• Organisasjonskonsulent  

  

B. Studentrådene (orienter deres egne saker, hva skjer på deres fakulteter, orienter fra 

tillitsvalgtmøter - oppmøte. Møter med ledelsen - hvorfor?)   

• LUSP   

• IIØ  

• Akademiet  

• HVO  

 

C. Fadderstyret  

D. Studentsamskipnaden  

E. Høgskolerepresentant  

F. Studentsamfunnene  

• Halden Studentsamfunn  

• Fredrikstad Studentsamfunn  

G. Rektor  

H. Fagskolen i Viken 

 

  



  Saksliste 

6 
 

 

Innstilling fra: Arbeidsutvalget  

Saksbehandler: HR og Arbeidsutvalget 

Saksnr: 48-24  DISKUSJON HØRING OM VALG AV 

LEDELSESFORM VED HIØ 

  

Bakgrunn: 
Studentparlamentet har fått tilsendt en høring om enhetlig eller todelt ledelse ved HiØ. Etter 

en periode med ansatt rektor så skal beslutningen opp til revidering i Høgskolestyret. I 2021 

så ble vår nåværende rektor ansatt som rektor ved HiØ. Tidligere så har vi hatt valgt rektor 

helt siden 2007. I etterdønningene av overgangen til enhetligledelse har vi mistet en viktig 

ressurs for parlamentet nemlig Høgskoledirektøren. Ut ifra tidligere erfaringer så har 

høgskoledirektøren vært med på å knytte linjer opp mot ledelsen og bidratt til det 

administrative og organisatoriske ledelsesarbeidet. Hva ønsker parlamentet?  

Sak: 
Arbeidsutvalget ønsker å gi parlamentet best mulig forutsetning til å kunne svare på denne 

høringen og inviterer derfor HR til å kunne svare på spørsmål om erfaringer fra tidligere.  
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Innstilling fra: Arbeidsutvalget  

Saksbehandler: Rektor, Lars – Petter Jelsness Jørgensen 

Saksnr: 37-24  ORIENTERING NYTT FRA REKTOR 

 

Bakgrunn: 
Rektor har bedt om 20 minutter for å orientere studentparlamentet om viktige arrangement 

og aktiviteter som ledelsen ønsker medvirkning i.  

Sak: 
Rektor Lars-Petter Jelsness Jørgensen får 20 minutter som han kan disponere fritt. Det vil 

være mulig å stille spørsmål til slutt.  
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Innstilling fra: Arbeidsutvalget  

Saksbehandler: Arbeidsutvalget 

Saksnr: 15-24  VEDTAK  SLAGORD  

 

Bakgrunn: 

På parlamentsmøter tidligere i år så har slagord vært tatt opp. Studentparlamentet i Østfold 

mangler et godt slagord, og arbeidsutvalget mener at dette kan være en god måte å 

markedsføre seg opp mot studentene.  

Sak: 

Studentparlamentet skal diskutere og eventuelt vedta slagord. 

Forslag til vedtak 

- Forslag A: «Studentparlamentet i Østfold - Sammen for et levende sted» vedtas. 

- Forslag B: «Studentparlamentet i Østfold - Vi engasjerer oss, så du slipper» vedtas. 

- Forslag C: «Studentparlamentet i Østfold – Bygger bro mellom studenter og 

høgskolens topp» vedtas. 

- Forslag D: Studentparlamentet i Østfold – Bærer studentenes stemmer til høyden» 

vedtas. 

- Forslag E: Studentparlamentet i Østfold – Vi jobber for en bedre studiehverdag.» 

vedtas. 

- Forslag F: «Studentparlamentet i Østfold – Din vei til å påvirke studiemiljøet» vedtas 

- Forslag G: «Studentparlamentet i Østfold – Sammen for et levende campus» vedtas 

- Forslag H: Forslag ... vedtas med følgende endringer … 

- Forslag I: Ingen av forslagene vedtas. 
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Innstilling fra: Arbeidsutvalget  

Saksbehandler: Studentleder 

Saksnr: 49-24  VEDTAK  FLYTTING AV 

PARLAMENTSMØTE OG 

SOMMERAVSLUTNING  

 

 

Bakgrunn: 

Hvert år så har studentparlamentet en sommeravslutning på samme dag og i samme by 

som parlamentsmøtet. I år er det ifølge møteplanen lagt opp slik at det siste 

parlamentsmøtet og derfor også sommeravslutningen skal gjennomføres i Halden.  

Sak: 

Julebordet i fjor virket som at falt i smak. Derfor ønsker Arbeidsutvalget å foreslå at vi flytter 

siste parlamentsmøtet og sommeravslutningen til Fredrikstad, slik at de som ønsker kan 

benytte seg av utelivet som byen tilbyr.  

Forslag til vedtak: 

- Forslag A: Siste studentparlamentsmøte før sommeren (15. Juni) flyttes til 

Fredrikstad 

- Forslag B: nest siste Studentparlamentsmøte flyttes til Halden og siste 

parlamentsmøte flyttes til Fredrikstad.  

- Forslag C: Siste Studentparlamentsmøte avholdes som planen i Halden.  

  



  Saksliste 

10 
 

Innstilling fra: Arbeidsutvalget  

Saksbehandler: Organisasjonskonsulent  

Saksnr: 50-24  VEDTAK  RESOLUSJON “I MØTE MED 

STUDENT” 

 

Bakgrunn: 

Arbeidsutvalget og Organisasjonskonsulent ser en mangel på retningslinje på hvordan 

studenter møtes i ulike verv på HiØ. Det er ulik praksis på opplæring og første møte hos alle 

utvalgene og ser et behov for at dette blir likt for alle. Derfor kommer Arbeidsutvalget+ 

Org.kons med følgende resolusjon «I møte med student».  

Sak: 

Resolusjonen ligger vedlagt i innkallingen.  

I denne saken så ønsker vi at det settes ned en redaksjonskomite som tar med eventuelle 

endringer, språkvasker og sammenfatter en endring som legges frem for parlamentet på 

møte i mai. 

Forslag til vedtak: 

- Forslag A: Resolusjonen vedtas uten endringer.  

- Forslag B: Resolusjonen vedtas med redaksjonskomiteens endringer.  

- Forslag C: Resolusjonen vedtas ikke. 

 

 

  



  Saksliste 

11 
 

Innstilling fra: Arbeidsutvalget  

Saksbehandler: Arbeidsgruppen for revidering 

Saksnr: 40-24  VEDTAK  REVIDERING AV 

VALGREGLEMENT 

 

Bakgrunn:  
Endringen i struktur i parlamentet og antall medlemmer i Arbeidsutvalget har uløst behovet 

for å gjøre endringer i valgreglementet.  
På parlamentsmøte i mars ble det lagt frem et revidert forslag av valgreglementet til 

parlamentet. Forslaget ble ikke vedtatt, og parlamentet besluttet å sette ned en 

arbeidsgruppe som skulle arbeide videre med revideringen. 

Sak:  
Arbeidsgruppen for revidering har gjennomført en omfattende revideringsprosess og legger 

frem endringene som de anbefaler. 

Forslag til vedtak: 

- Forslag A: Valgreglementet vedtas uten ytterlige endringer.  

- Forslag B: Valgreglementet vedtas med følgende endringer …  

- Forslag C: Valgreglementet vedtas ikke. 
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Innstilling fra: Arbeidsutvalget  

Saksbehandler: Arbeidsgruppen for revidering 

Saksnr: 39-24  VEDTAK  FUNKSJONSBESKRIVELSER 

ARBEIDSUTVALGET 

 

Bakgrunn:  
Endring i struktur i antall medlemmer og navn på roller har utløst behovet for å gjøre 

endringer i funksjonsbeskrivelsene til Arbeidsutvalget. På parlamentsmøte i mars ble det lagt 

frem et revidert forslag av funksjonsbeskrivelsene til parlamentet. Forslaget ble ikke vedtatt, 

og parlamentet besluttet å sette ned en arbeidsgruppe som skulle arbeide videre med 

revideringen.  

Under arbeidet med revidering, ble det også funnet en feil i «Mandat for kontaktperson» her 

har arbeidsgruppen et forslag: 

Endringen vil komme som et eget vedlegg, eller vil bli orientert om 

 

Sak 
Arbeidsgruppen legger frem sitt forslag 

 

Forslag til vedtak 

- Forslag A: Funksjonsbeskrivelsen til Arbeidsutvalget vedtas uten ytterlige endringer.  

- Forslag B: Funksjonsbeskrivelsen til Arbeidsutvalget vedtas med følgende endringer.  

- Forslag C: Funksjonsbeskrivelsen til Arbeidsutvalget vedtas ikke. 

Forslag til vedtak 2: 

- Forslag A: Endringen til Arbeidsgruppen vedtas 

- Forslag B: Endringen til Arbeidsgruppen vedtas med endringene …. 

- Forslag C: Endringen til Arbeidsgruppen vedtas ikke.  
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Innstilling fra: Arbeidsutvalget  

Saksbehandler: Arbeidsgruppen for revidering 

Saksnr: 51 -24  DISKUSJON  BEHOVET FOR 

KONTAKTPERSON 

 

Bakgrunn:  
Gjennom arbeidet med å revidere instrukser for AU, har det kommet opp spørsmål i 

forbindelse med kontaktpersoner. Instruksen legger til grunn et dokument som parlamentet 

vedtok i 2020, Mandat for kontaktperson. Dette dokumentet inneholder en ufullstendig 

setning som handler om hvordan møter som kolliderer for kontaktpersonen skal håndteres.  

 

Sak 

SPiØ bes om å vurdere behovet for kontaktperson. Har deres råd en positiv opplevelse av 

kontaktpersonen sin? Er dette noe vi ønsker å videreføre? Ønskes det endringer på hvordan 

kontaktpersonen skal følge opp rådene? 
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Innstilling fra: Arbeidsutvalget  

Saksbehandler: Studentleder og Organisasjonskonsulent 

Saksnr: 52-24 (a) DISKUSJON  ØKONOMI OG REGNSKAP 

PR 20 APRIL 2024 

 

Bakgrunn:  

Studentråd HVO har forespurt innsyn i SPiØs budsjett og regnskap.  

Sak: 

Budsjettet ligger vedlagt i innkallingen og i teams, men regnskapet får dere presentert på 

parlamentsmøtet. Grunnen til dette er at SPiØ har et flytende regnskap som endrer seg hele 

tiden.  
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Innstilling fra: Arbeidsutvalget  

Saksbehandler: Studentleder og Organisasjonskonsulent 

Saksnr: 52-24 (b) VEDTAK  ENDRING FRA 

LØNNSMODELL TIL 

HONORERINGSMODELL 

 

Bakgrunn: 

Organisasjonskonsulenten gjorde noen funn når vi forberedte oss til sak nr. 52-24 Økonomi 

og regnskap. Slik som Arbeidsutvalget får lønn i dag så mister parlamentet utrolig mye 

penger på å ansette AU og at de skal få utbetalt lønn. Når en ansatt får lønn så har 

arbeidsgiver krav om å betale en vis prosent til statens pensjonskasse og feriepenger. Årets 

arbeidsutvalg ser ingen grunn til at det skal være nødvendig å betale denne prosentandelen 

til statens pensjonskasse for et verv av så kort varighet som et i arbeidsutvalget. 

Prosentandelen til statens pensjonskasse ble også økt fra 8,9% til 9,7%, noe som medfører 

at studentparlamentet må fra 1. mai betale mer for lønningen til AU. Prosentandelen til 

statens pensjonskasse vil fortsette å øke og SPiØs lønnsbudsjett vil alltid ville gå i minus så 

lenge SPiØ har ansatte i sitt AU. Hvis Studentparlamentet vedtar å gå over fra en 

lønnsmodell til en honoreringsmodell, vil AU sine lønninger bli «billigere» for 

studentparlamentet. Hvis SPiØ går over til en honoreringsmodell, så vil det også gi AU en 

større frihet ved at de ikke har noen tilknytning til HiØ. Det betyr også at personen som får 

utbetalt igjennom honoreringsmodellen ikke blir trekt i feriepenger, og ender opp med mer 

der og da. Dette er en ordning som de praktiserer ved UiB, HK 

Sak: 

Arbeidsutvalget foreslår at studentparlamentet skal jobbe mot en honoreringsmodell. Hva 

tenker Parlamentet? 

Forslag til vedtak: 

- Forslag A: Studentparlamentet ønsker at utbetalingene til AU skal gå over til en 

Honoreringsmodell. 

- Forslag B: Studentparlamentet ønsker å fortsette med dagens modell.  
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Innstilling fra: Valgkomiteen 

Saksbehandler: Valgkomiteen 

Saksnr: 53-24  VEDTAK  KONTROLLKOMITÈ 

 

 

Bakgrunn: 

Vi har åpnet for å melde interesse for kontrollkomite. Det viser seg likevel at det ikke er satt 

av midler for honorar til dette vervet, og reglementet for å regulere deres arbeid er svært 

mangelfullt. Sittende valgkomité ser reglementet som såpass uferdig at det ikke er 

komfortabelt med å innstille kandidater, i tillegg til at vi har markedsført alle verv som 

honorert, noe dette vervet ikke kan bli da det ikke er satt av penger i år. 

Sak: 

Valgkomiteen fjerner disse vervene fra våre skjema, og arbeidsgruppen som allerede er satt 

av til å jobbe med valgreglement og AU-instruks for kontrollkomite jobber med å utarbeide et 

bedre reglement for kontrollkomité. Dette arbeidet kan utføres i løpet av høstsemesteret. 

Målet for dette arbeidet er å kunne sette en kontrollkomité fra januar 2025. Dette er da med 

forutsetning om at SPiØ søker om midler til dette vervet til neste budsjett og får disse 

innvilget. 

Forslag til vedtak: 

 

- Forslag A: Forslaget vedtas uten endringer 

- Forslag B: Forslaget vedtas med eventuelle endringer foreslått under møtet 

- Forslag C: Forslaget vedtas ikke 
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Innstilling fra: Arbeidsutvalget  

Saksbehandler: Studentleder 

Saksnr: 54 - 24  VEDTAK  INTERIØR TIL KONTOR 

 

 

Bakgrunn: 

Arbeidsutvalget ønsker å gjøre kontorene ennå litt bedre og ønsker å gå til innkjøp av 2stk 

Kallax hyller i grå: https://www.ikea.com/no/no/p/kallax-hylle-gra-tremonstret-40346924/ til 

hver campus. Denne hyllen vil passe utrolig godt bak sofaen i både Halden og Fredrikstad. 

Fargen er også holdbar og nøytral. 

 Vi ønsker også å kjøpe 3stk Kallax skuffer per campus: 

https://www.ikea.com/no/no/p/kallax-innsats-med-2-skuffer-hvitbeiset-eikemonster-

50324511/. Dette er for å skape en arbeidssone og en sosial sone på kontorene våre 

samtidig som at det kan brukes til oppbevaring og dekor. Her vil rådene + AU få en boks 

med 2 skuffer hver som de kan disponere. Det er også et ønske om å kjøpe falske planter 

og annet dekor som kan dekorere de tomme hyllene. Dette har ikke arbeidsutvalget rukket å 

se på, men ønsker parlamentets tillatelse til å kjøpe inn dette. 

 

Sak: 

Grunnet at beløpet er på over 5000kr totalt så trenger AU Studentparlamentets tillatelse til å 

kjøpe inn dette.  

Forslag til vedtak: 

- Forslag A: Arbeidsutvalget får kjøpe inn dette til begge campus 

- Forslag B: Arbeidsutvalget får kjøpe inn noe annet.  

- Forslag B: Arbeidsutvalget får ikke kjøpe inn dette.  

  

https://www.ikea.com/no/no/p/kallax-hylle-gra-tremonstret-40346924/
https://www.ikea.com/no/no/p/kallax-innsats-med-2-skuffer-hvitbeiset-eikemonster-50324511/
https://www.ikea.com/no/no/p/kallax-innsats-med-2-skuffer-hvitbeiset-eikemonster-50324511/
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Innstilling fra: Arbeidsutvalget  

Saksbehandler: Arbeidsutvalget  

Saksnr: 55 - 24  DISKUSJON STUDENTSAMSKIPNADEN 

 

 

Bakgrunn:  

SPiØ deltok i februar på et samarbeidsmøte i regi av samskipnaden. Dette var et 

samarbeidsmøte som SPiØ ikke hadde noen å si på sakslisten. For å sikre medvirkning så 

ønsker vi å høre SPiØs tanker.  

Sak: 

Hvilke saker ønsker SPiØ at skal være en del av et slikt samarbeidsmøte?  
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EVENTUELT SAKER  

(Side tom for eventuelle håndskrevne notater til saker)  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



  Saksliste 

20 
 

 

Innstilling fra: Arbeidsutvalget  

Saksbehandler: Arbeidsutvalget  

Saksnr: 56 - 24  DISKUSJON MØTEKRIKK 

 

Bakgrunn:  

For å evaluere møtene i Studentparlamentet ønsker Arbeidsutvalget at det gjennomføres 

møteevaluering. Møteevalueringen blir tatt med alle møtedeltagere til stede. 

Møteevalueringen gjennomføres for å forbedre gjennomføringen av fremtidige møter. Møtes 

deltakere gjøres oppmerksom på å skille sak og person. Hva var bra ved møtet, kunne noe 

ha vært bedre? 


